

AssensSpejderne

Dagsorden for ledermøde 12. januar kl. 18.30 i Bæverhytten

Deltagere: Ledere & lederassistenter (frivilligt for hjælpere); minimum en leder fra hver gren.

Blomme, Erik, Bjarne, Rune & Hanne

Afbud (på forkant): Ulla, Sus – og ikke hørt fra Senior.

1. Velkomst ved gruppeledere. Blomme er ordstyrer.

2. Valg af referent. Hanne.

3. Opfølgning på referater fra sidste ledermøde og bestyrelsesmøde.

Opfølgning fra sidste ledermøde er skrevet ind i selve dagsordenen. Sig også til, hvis der er spørgsmål eller kommentarer ift. bestyrelsens arbejde, jf. udsendte referater.

4. Status i grenene:

a) Kort bordet rundt med stemning og børnetal i hver gren ved grenlederne.

Mikro: Fast 18 mikroer, der møder flot op. Og et par nye. Super med tre voksne på, så vi kan arbejde i patruljer. Bjarnes "prøvetid" er ovre og han er meget glad for at være med.

Mini: Fast 25 minier og stadig patruljeopdelt. Fungerer rigtig godt. Frem mod sommer er aktiviteter målrettet lejr, som forberedelse til divisionsturnering og SL. Der laves måske en lille sommerlejr for de få, der ikke skal med på SL. Vi er meget glade ved at have Per med som hjælper, han gør det så godt!

Junior: 4 piger tilbage. Arbejder med den gode patrulje. Hænger på vej troppen. Lucas hjælper, når han kan ift. transport.

Trop: Stadig fast 9 tropsspejdere.

Senior: Vi ved ikke, om de har valgt ny seniorleder endnu, - for vi har ikke hørt fra dem trods mails mv. Blomme følger op igen, så vi kan få tilrettet mailgrupper, web, mv.

b) Status på ledere og/eller hjælpere i grenene? Vi skal på næste ledermøde drøfte, hvad vi gør fremadrettet ift. Juniorleder, samt drøfte, hvem der er oprykningsklar i de forskellige grene.

5. Korte emner om lidt af hvert:

AssensSpejderne: Ledermøde-skabelon

- Nyt fra Oplysningsudvalget – ved Blomme: Blomme er indtrådt og vil have fokus på det brede foreningsliv – og ikke kun smalt “sport”. Blomme følger op ift. lokaletilskud, hvis lejr er udenfor kommunen, som måske kan blive et problem. Det skal også løftes til korpset, hvis kommunen ændrer præcedens, så vi kan få hjælp.
- Ny klanleder og ungdomsmedlem i bestyrelsen på vej – ved Blomme & Viktor: Punktet udestår, da vi ikke har hørt fra dem. Blomme rykker dem igen.
- Bestyrelsen har møde 19/1: Har I nogen beskeder til dem? - ved Blomme
- Status på indkøb af telte, patruljekasser, mv. - ved Hanne: Alt er indkøbt, der udestår lidt leverancer fra SpejderSport, men ellers er det på plads. Senior har også fået deres ønskede telt, som leveres om et par måneder. Vi tester det hele på fælleslejren.
- Udviklingsplanen 2025-29 er lavet af bestyrelsen og beskriver vores tilgang og målsætninger med spejderarbejdet hos AssensSpejderne. Læs den og stil gerne spørgsmål til den på mødet - findes her under “filer”: <https://assensspejderne.dk/mere-om-assensspejderne> - ved Hanne.
- Status på SL26 – ved Hanne: Planlægningen er fint i gang. Et par mere har tilmeldt sig. Deltagerpris vil afhænge af, hvad kommunen gør ift. lokaletilskud, evt. skal vi arbejde med to scenarier for prisen. På bestyrelsesmødet skal vi også tale om, hvor mange penge vi må bruge ellers på lejren.

6. Planlægning af fælles aktiviteter på tværs af grene:

- a) Grupperådsmøde 23/2 - ved Blomme: Beretning fra hver gren skal sendes til Hanne senest 1. februar vedr. 2025.
- b) Fælleslejr 20-22 marts – ved Hanne: Bliver i sangens og lejlivets ånd. Vi får sangundervisning, sangbøger og skal lave mad på bål med SL-opskrifter. Ulla, Blomme og Hanne planlægger videre. Alle ledere får opgaver på lejren, - og besked herom i god tid. Vi kunne godt bruge en madmor, så Erik spørger Stine, og Hanne spørger Doris. Invitation kommer ud snart.
- c) Sankt Georgsdag/Spejderdagen 21/4 - ved Blomme: Blomme gennemgik det sædvanlige program, som vi følger igen. Blomme undersøger, om vi kan få flere mærker og ellers bestiller vi et nyt sted.

7. Planlægning af leder- og divisionsarrangementer:

- a) Planer for frivillig nytårskur for ledere, senior og bestyrelse efter grupperådsmøde – ved Sus: Intet nyt endnu.
- b) Lederkursus i divisionen 6-8/3 - nogen der skal med? Ikke umiddelbart. Men Blomme & Hanne er tilmeldt gruppelederkursus til efteråret.

- c) Arbejdsweekend i divisionen 14-15/3 - nogen der skal med? Man er velkomne og Rune opfordrer hertil.

8. Økonomi & praktik:

- a) Udeståender ved hytten og/eller grunden?

Dørstoppere/stormkrog og tag på bålhytte er under planlægning.

Varmepumpen i det lille rum er fortsat i stykker, men Blomme er på den.

- b) *Det går rigtig fint nu ift. udlæg mv, efter der er kommet faste deadlines.*

9. Næste møde jf. årshjulet: 30. marts

10. Eventuelt

- *Opfordring fra en far ift. trafikken; kunne lederne parkere ovre på p-pladsen, så der er færre farlige situationer?: Vi aftalte, at det prøver vi alle på at huske!*
- *I Flagermus' rummet er der nu en kasse med vinglas, som man kan bruge, hvis man har behov herfor i hytten til pænt brug.*
- *Har vi ideer til gaver til hytten, så giv Blomme besked, da vi får en lille gave, når vi låner hytten ud.*
- *Erik – og minierne – opfordrer til, at drenge/mænd sætter sig ned på toiletterne, da toiletterne ellers bliver meget beskidte.*